
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 526
Kan ministeren oplyse, om ministeren allerede nu kan sige, at lovkvaliteten er
blevet bedre set ud fra de udkast til lovforslag som samtlige fagministerier
skal sende til lovteknisk gennemgang hos Justitsministeriet inden de fremsæt-
tes i Folketinget, jf. artiklen »Fik vi så bedre lovkvalitet?« den 3. april 2017,
Information?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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